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Aanvraag voor interpellatie         

SP heeft een artikel 42 brief ingediend over de kwestie: "Annexatie ecologische verbindingszone ....". Deze 
interpellatie is gebaseerd op informatie die bij het indienen van de brief ons nog niet bekend was. De 
nieuwe informatie vormt een dringende aanleiding voor deze interpellatie. 

Graag wil de SP fractie de volgende vragen over het collegebesluit 704361 van 29 maart 2018 (de verkoop 
van een deel van de ecologische verbindingszone, kadastraal perceel Jutphaas, sectie D, nummer 3232) 
voorleggen aan het college: 

1. In dat collegebesluit 
a) In paragraaf 4.1 staat dat de technische omschrijving moet vastliggen voor de start van de 

werkzaamheden. Dit is tegenstrijdig aan de feitelijke uitvoering op 31 maart bijna 3 
maanden voor de vergunningaanvraag van 23 juli 2018. Het in dat collegebesluit geëiste 
toezicht door de gemeente heeft kan nooit uitgevoerd zijn. 

b) in paragraaf 4.2 staat dat de planologische procedure open staat voor bezwaar en beroep. 
Waarom is in de publicatie van B&W van de vergunningaanvraag van 23 juli 2018 niet 
vermeld dat het hier om een bestemmingswijziging gaat? 

c) De onderbouwing van de “goede ruimtelijke ordening” is pas ruim 2 maanden na dat 
collegebesluit geschreven. Hoe kan het college hierin een zorgvuldige afweging gemaakt 
hebben? 

d) Waarom is het koopcontract getekend zonder enige controle op de voorwaarden? 
2. Waarom maakt dat collegebesluit geen melding van de relatie met het project Meanderpark? 
3. Schept dat collegebesluit een precedent waarmee het college naar eigen goeddunken 

bestemmingswijzigingen kan goedkeuren? 
4. Schept dat collegebesluit een precedent waarmee het college naar eigen inzicht artikel 7 van onze 

Financiële beheersverordening kan negeren? 
5. Wat betreft de SP fractie heeft het college meerdere kansen gemist om zaken die verband houden 

met en voortvloeiend uit dat collegebesluit aan de raad voor te leggen. 
a) Waarom heeft u bij behandeling bestemmingsplanwijziging Meanderpark dit collegebesluit 

niet aan de gemeenteraad gemeld? 
b) Welk belang had het college om dat besluit buiten het zicht van de raad te houden? 
c) Waarom is een transactie van meer dan € 600.000 niet aan de raad voorgelegd? 
d) Waarom is bij de vergunningaanvraag van 23 juli 2018 niet meteen een 

bestemmingsplanprocedure opgestart? 
e) Waarom is die vergunningaanvraag 10 maanden onbeantwoord blijven liggen? 
f) Waarom is de opheffing van het wandelpad niet aan de raad voorgelegd? 
g) Waarom is de vergunningsaanvraag van 4 april 2019 niet voor bestemmingsplanwijziging 

aan de raad voorgelegd? 
6. Is het college bij het nemen van dat besluit correct en volledig geïnformeerd? 
7. Heeft het college erop toegezien dat het besluit uitgevoerd werd? Zo ja, waar is het dan mis 

gegaan? 
8. Waarom heeft het college nooit handhaving ingesteld t.a.v alle geconstateerde of gemelde 

overtredingen van wetten en schendingen van contractafspraken? 
 
 


